
Referat
Skolebestyrelsesmøde nr. 10

Skolebestyrelsesmøde 10
Mandag den 14. juni  kl. 17.00 – 20.00 i Pusterummet på Langsøskolen

(Ja, nu må vi endelig mødes)

Mødeleder: John.

Deltagere:

Afbud: Johnny, Souhair

Tidsramme: Indhold: Bilag:

1. 17.00 -17.10 Nyt fra elevråd

2. 17.10 - 17.30 Nyt fra skoleleder og skolebestyrelse
- Coronastatus

- Sociale arrangementer på skolen
- Dette betyder at kommende

0.kl og 7.kl har været inviteret
ind.

- Der er ikke væsentlige begrænsninger
for hvad vi må

- Vi laver en vurdering på hvad der
giver bedst mening ift. hvad man må
på tværs

- Forældre orienteres hvis der lave
væsentlige ændringer

- Næste skoleår planlægges som et
almindeligt skoleår

- Mødeplan for kommende år - se nedenfor og
følg link fra Skoleafdelingen
https://skolestyrelse.silkeborg.dk/Dialogforu
mSkole/Aarsplaner/2021-22

- Status ansættelser
- Der var ca. 70 ansøgere
- Vi har ansat en til distrikt og to til

inklusion
- Siden er der kommet en opsigelse i

inklusion. I denne stilling har vi ansat
en lærer der har været i et vikariat og
som også har ansøgt.

- Barselsvikar ansat i februar til 3. kl,
er nu selv gået på barsel. Vi har to til
samtale i denne uge.
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- Lederansættelser i morgen og anden
runde mandag. Der er indkaldt otte.
Fire til hver stilling.

- Status kommende skoleårs planlægning
- Vi er langt, små ting der skal justeres

og gøres færdigt
- tre 7. kl. 19 i hver klasse. Ligger på

vippen, hvis en melder fra, er der kun
til to klasser.

- en sportsklasse med 15 elever
- 15 i kommende 0.kl

- Status undersøgelse rengøringsniveau
- Spørgeundersøgelse slutter snart
- ca. 50 har svaret til nu.

- Kommende forældremøder og præsentation
af bestyrelsen

- Info-materiale fra bestyrelsen skal
opdateres/Keld opdaterer det og
sender det til bestyrelse. Herefter kan
bestyrelsen kommentere.

- Ny ungeplads
- Ved klubben
- AAB har betalt den. Aftalen er at den

må bruges hele døgnet
- Det er Silkeborg kommune der står

for oprydning

Ekstra punkt til drøftelse:
- Branding af skolen/Kampagneforslag

- Kontaktet af et reklamebureau.
Overvejelse om mere professionel
reklamestrategi.

- Sign On fee 15.000 kr.
- Herefter fra 50.000 kr. og opefter,

afhængig af hvad vi ønsker at gå med
- Input/spørgsmål fra bestyrelsen

- Er det i skoleafdelingens
interesse, at vi får flere elever?
Hvis kunne de så bidrage til
branding

- Stiller sig undrende overfor
hvorfor man skal betale et
Sign On fee

- Inviter to bureauer ind med
tilbud

- Beregning af hvad vi vil give
for at få flere elever - hvad
betyder et større elevoptag?

- Ca. 50% af skolestartere i
distriktet, starter på Langsø.
Nogle familier flytter inden
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skolestart, andre vælger andre
skoler.

3. 17.30 - 17.45 Uddybning af økonomipunkt fra sidste
møde

- Henvendelse til BUU og svar herfra
-

- Bærerbudget med forbrug 2020 og budget
2021

- Se bilag
- Foreløbigt forbrug trivselspenge

- Pengene behøver ikke være brugt
inden sommerferien

- ca. halvdelen er brugt

Se bilag

4. 17.45 - 17.50 Den kommende tid med særlig
bestyrelsesinteresse

- intet aktuelt pt.

8.
17.50 - 18.05

Orientering om lærernes arbejdstidsaftale
A20

- En ren læreraftale
- væsentligste ændringer 7-timerspulje er

ændret til 4 timers teamsamarbejde
- Al tid en lærer har sammen med børn, skal

ganges med 0.47
- Skoleplan: oversigt over hvordan A20

udmøntes på Langsøskolen

Lærernes arbejdstid generelt:
- En lærer arbejder 41t om ugen i gennemsnit,

i 40 uger. Ca. 35 timer på skolen og ca. 6
timer de må bruge hjemme

Se bilag

9.. 18.05 - 18.20 Kørsel til Inklusion - videre med ønsker til
udbud (Vivi)

- Køre-aftalen med De Grønne Busser skal i
udbud

- DGB fungerer godt
- Taxa’erne(solo-kørsel) er af svingende

kvalitet
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- Kan PLL eksempelvis lave en video som
chaufførerne kan se når de får en sådan
kørsel

- Elever sensitive for lugte (røg, sved)
- snak under kørsel
- Stabil kørsel
- Skiftende chauffører
- Solo-kørsel er netop for ekstra

sårbare elever
- Sikre at chaufførerne har kendskab til

målgruppen
- Vivi laver udkast, som sendes til bestyrelsen

og efterfølgende til skoleafdelingen

10. 18.20 - 18.30 Inputs til formandens årsberetning
- Else får opgaven med at se referaterne

igennem, for at finde de væsentligste temaer
til beretningen

11.
18.30 - 18.35 Eventuelt

- Tak for i år
- Ros fra Mette (arb. Ungdomsskolen)

- dejlig kultur blandt eleverne
- Langsø har udmærket sig i denne

sammenhæng
- Forespørgsel på status på D-klasserne
- Tema-drøftelse af D-klasser, særligt fokus på

rammerne (lokaler, grupperum, afskærmning
mv.)

- Keld uddeler julegaver og siger tak for
indsatsen

- Tak til Kim for indsatsen

Herefter er der spisning og hygge for alle frem til cirka 20.00

Forslag til mødedatoer nyt skoleår:

Tirsdag den 24. august 2021 (flyttes pga formand)
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Mandag den 27. september (flyttes pga skolebestyrelseskursus)

Onsdag den 3. november

Tirsdag den 7. december

Mandag den 10. januar 2022

Onsdag den 23. februar

Tirsdag den 29. marts

Mandag den 2. maj

Onsdag den 8. juni
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